

SANO Transportgeraete GmbH

Am Holzpoldgut 22
 4040 Lichtenberg bei Linz
 Austria | Österreich

Manfred Winkler
 T +43 / 7239 / 510 10
 F +43 / 7239 / 510 10 - 14
 E office@sano.at
 W www.sano.at



SANO Transportgeraete GmbH is expert in stair climbing-technology.

SANO develops and manufactures the portable, powered LIFTKAR® PT stair lifts.

- The benefits are MOBILITY and ERGONOMIC support mobility for the person being transported, ergonomic support for the driver
- Can be used to transport people with reduced walking ability and wheelchair drivers indoors and outdoors for the private and professional transport of people
- Easy to handle and maximum safety
- EN ISO 13485 and EN ISO 9001
- Distribution partners provide customer service worldwide

SANO makes life easier – mobility on all levels is quality of life.

SANO Transportgeraete GmbH ist Experte für Treppensteig-Technologie.

Als Hersteller entwickeln und produzieren wir mobile LIFTKAR® PT Treppensteiger.

- Die Nutzen sind Mobilität und Arbeitserleichterung:
 Mobilität für die geführte Person, ergonomische Arbeit für den Fahrer
- Einsatz bei Transport von gehbeeinträchtigten Personen und Rollstuhlfahrern indoor und outdoor für privaten und berufsmäßigen Transport von Personen
- einfache Handhabung bei maximaler Sicherheit
- EN ISO 13485 und EN ISO 9001
- Kundenservice weltweit durch Vertriebspartner

SANO makes life easier – Mobilität auf allen Ebenen ist Lebensqualität.

